

BENE SPECTRUM

URBAN FOREST



bene

NATÜRLICHER LEBENSRAUM BÜRO.

Wir schaffen eine Brücke zwischen der Natur und der Stadt. Mit satten Grün- und Brauntönen als Basis, ergänzt durch urbanes Grau. Farbakzente in Gelb und Koralle setzen Impulse.

Weißtöne hellen die Farbwelt auf. Unterstützt wird das visuelle Ergebnis durch natürliche Haptik. So findet man Ruhe, Konzentration und Rückzug im Büro, ohne sich abgeschottet zu fühlen.

**Die Grenzen
zwischen Natur
und Urbanem
brechen auf.**



THE NATURAL OFFICE HABITAT.

We can build a bridge between nature and the city. Base tones in lush greens and browns are complemented by urban grey. Striking accents in yellow and coral make an surprising impact.

White tones brighten the colour palette. Natural textures back up the visual effect. Your office can become a place of peace, concentration and retreat without leaving you isolated.



**Blurring the boundaries
between natural
and urban spaces.**

**DER WALD
IM BÜRO.**

Grün und Braun in verschiedenen Intensitäten sind die Basis des Farbkonzepts und bringen Erdung in den stressigen Arbeitsalltag.

**MODERNITÄT
DURCH URBANES.**

Grau integriert das Urbane in die Farbwelt und steht so für das Ineinandergreifen von Stadt und Natur.

**DEZENTER
STIMMUNGSAUFHELLER.**

Weiß ist eine zeitlose Farbe und suggeriert Leichtigkeit. Helle Nuancen vermitteln somit eine positive Grundstimmung.

**VERBINDUNG
DURCH AKZENTE.**

Als verbindende Farbelemente sorgen Akzentfarben in Grün- und Gelbabstufungen für Dynamik. Abgeleitet aus der Natur, finden sie so auch im urbanen Raum ein Spielfeld für ihre Wirkung.





A WOODLAND OFFICE.

This colour scheme is formed of shades of green and brown, from bold to muted, to ground you during a hectic working day.

MODERN URBAN LIFE.

Grey brings the urban world into the colour palette, representing the connection between cities and natural spaces.



SUBTLE MOOD BOOSTER.

White is timeless, bright and airy, so light shades create a positive atmosphere.

ACCENTS CREATE A COHESIVE WHOLE.

Dynamic accents in shades of green and yellow tie the colour scheme together.

Based in nature, they make a splash in the urban playground too.

An abstract composition of natural materials including a piece of light-colored wood, a yellowish-green textured paper, a grey woven fabric, a brown textured paper, and a light beige textured paper, all layered and cut into organic shapes.

Sehnsucht nach Natur.

**RUHE UND RÜCKZUG DURCH
NATÜRLICHE FARBEN UND
MATERIALIEN.**

WOHLFÜHLORT ARBEITSPLATZ.

Der Lebensraum Stadt ist lebenswert, spannend und voller Chancen, gleichzeitig aber auch lärmend, hektisch und stark leistungsorientiert. Eigenschaften, die auch die Bürowelt kennzeichnen.

Eine Symbiose aus natürlichen Farben und Materialien bringt Ruhe und Natürlichkeit in den Arbeitsalltag und ermöglicht einen wohltuenden Rückzug.

Yearning for nature.

**NATURAL
COLOURS AND
MATERIALS
CREATE A SENSE
OF TRANQUILITY.**

FEELING GOOD AT WORK.

Cities are vibrant, exciting places to live, rich with opportunities, yet they can be noisy, stressful and competitive. The office environment can often feel just the same.

Harmonious natural colours and materials bring rest and authenticity into the working day, creating a calming space.

IMPRESSUM
PUBLISHER'S INFORMATION

Bene GmbH
Schwarzwiesenstraße 3
3340 Waidhofen / Ybbs
Österreich